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Verslag vergadering Adviescommissie Cultuurhistorie 30 juni 2005 
 
 
Aanwezig:  Voorzitter: R. van Dooren 

Secretaris: C.Umlauf, P.Hermans 
Leden: M.Bukkems, W.Nouwen, F.Hendriks 
Overig: P.Korten 

 
Afwezig: E.Haanen, B.de Fraiture, W.Pantus, A.Coolen 
 
 

1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering. 
 
2. Vaststellen agenda 
Vastgesteld. 
 
3. Mededelingen  

- Monumentenverslag 2004 (ter kennisname) 
Het verslag is aan de commissieleden verstrekt. 

- Advies Fatimakerk 
De commissie heeft positief geadviseerd voor aanwijzing van het object 
tot gemeentelijk monument.  

- Oprichting stichting Weerter Molens 
De stichting is opgericht. Als eerste fase zal het achterstallig onderhoud 
van de 4 molens (in eigendom van de gemeente) aangepakt worden. Als 
2e fase zal het eigendom van de 4 molens overgedragen worden aan de 
stichting.  

- Raadsconferentie 
Onlangs is er een raadsconferentie ´Cultuurhistorie lust of last´ 
georganiseerd. Volgens de voorzitter heeft deze conferentie op korte 
termijn ertoe geleid dat in ieder B&W-voorstel ten aanzien van 
bouwkundige ontwikkelingen een cultuurhistorische paragraaf wordt 
toegevoegd. Verder kwam tijdens de conferentie naar voren dat het 
belangrijk is dat de cultuurhistorische waarde van Weert in beeld wordt 
gebracht middels een cultuurhistorische waardekaart. De 
commissieleden zullen de stukken van deze conferentie ontvangen. 

- Kazematten 
De Rijksdienst voor de Monumentenzorg heeft mondeling medegedeeld 
dat de kazemat bij Sluis 16 tot op heden geen Rijksmonument is. Dit zal 
nog schriftelijk worden bevestigd. Verder gaat de Rijksdienst de lijst met 
kazematten in Weert nader onderzoeken en de adressering in orde 
maken. Dhr. Nouwen merkt op dat hij graag zou willen weten waarom 
de hiervoor bedoelde kazemat geen Rijksmonument is. 

- Lidmaatschap leden 
Dhr.Bukkems vervangt als nieuw lid van de commissie dhr. de Vreeze 
namens de Stichting Peel, Maas en Kempen. Het lidmaatschap van Dhr. 
de Vreeze is beëindigd. Dhr. Coonen vervangt dhr. Fraaije als 
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restauratie-architect. Dhr. Coonen is geen lid meer van de nieuwe 
welstandcommissie. Het lidmaatschap van dhr. Fraaije is beëindigd.  

- Monumentenverordening (in maart vastgesteld) 
De commissieleden hebben een exemplaar ontvangen. 

- Open Monumentendag 2005    
Het thema is religie. John Ubachs en Piet Hermans organiseren dit jaar 
namens de gemeente deze dag. 

- Kapelstraat 9 
Er is een sloopaanvraag ingediend voor de Kapelstraat 9 (voormalig 
melkhuisje). De stukken hiervan zijn nog niet compleet. Aangezien het 
hier volledige sloop betreft zal dit plan op termijn ter advies voorgelegd 
worden aan de commissie. 

 
4. Vaststellen verslag van 7 april 2005 

Dhr.Ubachs heeft geen contact met dhr.Nouwen opgenomen i.v.m. de 
kelder van Amicitia. Uit navraag bij dhr. Ubachs blijkt dat er nog geen 
wijzigingen aan de kelder hebben plaatsgevonden. Zodra er 
werkzaamheden in de kelder plaatsvinden zal dhr. Nouwen ruim van te 
voren hiervan in kennis worden gesteld. 

 
5. Ingekomen stukken (ter kennisname) 

Geen. 
 

6. Stand van zaken archeologie  
- Het proefsleuvenonderzoek op Kampershoek-Noord, Laarveld en 
Vrouwenhof zal op basis van het PvE van H.Hiddink Europees worden 
aanbesteed. De heren Nouwen en Bukkems zullen een exemplaar van de 
daarvoor vervaardigde notitie krijgen.  
- Er zijn offertes aangevraagd voor een bureauonderzoek in het gebied 
Nelissenhofweg bij RAAP en Synthegra. Er is een aanzienlijk prijsverschil 
tussen beide offertes. De commissie adviseert om onder strikte 
begeleiding de opdracht te gunnen aan Synthegra. De commissie wil 
graag de conceptrapportage ter inzage krijgen; om tijdsverlies te 
voorkomen zal niet de hele commissie hierover adviseren, maar dhr. 
Hermans zal hierover de heren Nouwen en Bukkems raadplegen.   
 

7. Terugkoppeling uit welstandscommissie  
De cultuurhistorische adviezen die in de welstandscommissie zijn gegeven 
zijn schriftelijk aan de commissie Cultuurhistorie overgebracht. De 
commissie merkt op dat zij graag een mondelinge toelichting van dhr. 
Pantus over deze adviezen wil. De eerstvolgende keer zullen deze 
adviezen, met eventueel nieuwe adviezen van na 2 juni, door dhr. Pantus 
toegelicht worden (adviezen zijn onomkeerbaar, het gaat hier echter om 
een eventueel leereffect voor volgende adviezen). 

 
8. Stand van zaken stads- en dorpsgezichten  

Er is een extern bureau (monumentenhuis) ingeschakeld dat op basis van 
de reeds vervaardigde stukken een plan van aanpak heeft gemaakt om te 
komen tot de aanwijzing van stads- en dorpsgezichten. De 
commissieleden zullen dit stuk ter kennisname ontvangen.  
Het College heeft nu reeds besloten om de stads- en dorpsgezichten die in 
de brede variant aan het College en de raadscommissie Welzijn en R.O. 
zijn gepresenteerd (op basis van het advies van de commissie 
Cultuurhistorie, het onderzoek van De Steunbeer BV en op basis van eigen 
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expertise binnen de gemeente Weert) in het hoogste welstandniveau te 
plaatsen.  

 
9. Stand van zaken onderzoek potentiële beeldbepalende panden  

Er is een extern bureau (monumentenhuis) ingeschakeld dat momenteel 
onderzoek verricht naar een aantal objecten die door de gemeente Weert 
zijn aangedragen (op basis van een lijst van dhr. Haanen en en op basis 
van eigen expertise binnen de gemeente Weert). Naar aanleiding van dit 
onderzoek zullen er objecten als gemeentelijk monument en 
beeldbepalende panden aangewezen worden. 

 
10. Volgende vergadering 

Donderdag 22 september 15.30 uur. 
 
11. Rondvraag   

− Dhr. Hendriks vraagt naar de nieuwe bestemming van de Fatimakerk. 
De voorzitter deelt mede dat dit in ieder geval geen kerkelijk museum 
wordt. 

− Dhr.Nouwen deelt mede dat de tentoonstelling ´Weert verandert´ op 
16 oktober 2005 een vervolg krijgt. De Singels en de voorpoorten 
worden dan onder de aandacht gebracht. 

− Gevraagd wordt naar de pastorie bij het R.K.-eiland Keent. Aldus de 
voorzitter wordt deze gesloopt. 

− Dhr. Bukkems vraagt nog naar de uitbreiding van de Walburg aan de 
Emmasingel. Hiervoor wordt verwezen naar het advies in de 
welstandscommissie. 

 
 
 
 
 
 

de 1e secretaris, 
C.L.Umlauf, beleidsadviseur/werkleider Milieu- en Bouwzaken 
 
 
 
 
Bijlagen: 

- stukken raadsconferentie 
- nota stads- en dorpdgezichten 


